
Protokół Nr XIII/25 

z sesji Rady Miasta Zduńska Wola, która odbyła się w dniu 22 maja 2025 r. 

w Miejskim Domu Kultury w Zduńskiej Woli przy Placu Wolności 26  

(sala obrad Rady Miasta)  

w godz. 9.00 – 11.00. 

 

Ustawowa liczba radnych    - 21  

Obecni na sesji radni                                     - 17 

(radni, którzy podpisali listę obecności) 

    

1. Bladowski Wojciech        

2. Dutkiewicz Andrzej 

3. Goldman Łukasz 

4. Jarosławska Joanna     

5. Jaśkiewicz Agnieszka     

6. Kędzierska Magdalena          

7. Kosińska Renata     

8. Krata Jacek      

9. Kurzawa Jarosław     

10. Lewandowski Marek     

11. Mazurkiewicz Dawid      

12. Pacelt Piotr       

13. Pohl Tomasz                     

14. Radwańska Zenobia     

15. Siemienkowicz Tomasz      

16. Wlazło Kacper    

17. Ziółkowska Jadwiga       

 

Nieobecni na sesji radni: 

1) Kmiecik Dariusz 

2) Marszałek Ewa  

3) Rybka Marcin 

4) Synowiec Adam  

 

W obradach sesji udział wzięli: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk, Skarbnik Miasta Maria Jabłońska, Sekretarz Miasta Izabela Dobrowolska, radca 

prawny Urzędu Miasta Bartosz Marchel, dyrektorzy biur Urzędu Miasta, dyrektorzy miejskich 

jednostek organizacyjnych, prezesi miejskich spółek komunalnych, przedstawiciele lokalnych 

środków masowego przekazu oraz zaproszeni goście. 

 

Punkt 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

XIII sesję Rady Miasta otworzył Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl wypowiadając 

formułę „Otwieram sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl stwierdził, że na sali jest obecnych 17 radnych, 

wobec tego podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poprosił radnych o zalogowanie się do systemu 

eSesja i zaznaczenie swojej obecności. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował zebrane na sesji osoby, iż zgodnie 

z § 53 ust. 1 Statutu Miasta Zduńska Wola „Radni oddają swoje głosy poprzez podniesienie ręki przy 

równoczesnym wykorzystaniu systemu elektronicznego, który umożliwia sporządzenie i utrwalenie 
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imiennego wykazu głosowania radnych”. 

 

Na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, obrady 

sesji są nagrywane i transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Zduńska Wola. 

 

Administratorem danych osobowych jest Prezydent Miasta Zduńska Wola. Pełna informacja 

dotycząca ochrony danych i ich przetwarzania jest wywieszona na drzwiach wejściowych na salę 

obrad Rady Miasta.  

 

Dane osobowe są udostępniane podmiotowi przetwarzającemu dane na podstawie umowy 

powierzenia, tj. firmie wykonującej usługę transmisji obrad i archiwizacji nagrań.  

 

Zgodnie ze Statutem Miasta Zduńska Wola § 40 ust. 2 „Elektroniczny zapis przebiegu sesji 

przechowuje się co najmniej do upływu dwóch kadencji od zakończenia trwającej kadencji Rady 

Miasta.”. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że radni otrzymali proponowany 

porządek obrad drogą elektroniczną.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że radni otrzymali nowe projekty 

uchwał w sprawie: 

1) zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r. (druk nr 62/25 z dnia 21.05.2025 r.); 

2) utworzenia spółki z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą Zduński Sport spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 61/25 z dnia 20.05.2025 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

punkt 7a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska 

Wola na 2025 r. (druk nr 62/25 z dnia 21.05.2025 r.)”. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 7a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r. (druk nr 62/25 z dnia 21.05.2025 r.)”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wojciech Bladowski, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata 

Kosińska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, 

Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

PRZECIW (4) 

Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad. 
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Głos w punkcie zabrał radny Dawid Mazurkiewicz, który poinformował, że na posiedzeniu 

Komisji Rodziny i Spraw Społecznych poprosił o przekazanie materiałów związanych z powstaniem 

nowej spółki, których nie otrzymał. 

 

Dyrektor Biura Rady Miasta Lidia Pająk poinformowała, że materiały zostały przekazane 

radnemu za pośrednictwem Informatora w programie eSesja.  

 

Głos w sprawie zabrali: Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, radny Dawid 

Mazurkiewicz, który poinformował, że radni nie mieli możliwości zapoznania się z przekazanymi 

materiałami, co uniemożliwia Klubowi procedowanie uchwały, Przewodniczący Rady Miasta 

Tomasz Pohl, który poinformował, że jeżeli Klub wyrazi taką wolę zostanie ogłoszona przerwa  

w obradach, radna Jadwiga Ziółkowska.  

  

            Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

punkt 9a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością pod firmą Zduński Sport spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  

(druk nr 61/25 z dnia 20.05.2025 r.)”. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 9a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

utworzenia spółki z ograniczoną  odpowiedzialnością pod firmą Zduński Sport spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością (druk nr 61/25 z dnia 20.05.2025 r.).” 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

PRZECIW (5) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

 

 Punkt został wprowadzony do porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać 

głos w sprawie porządku obrad? 

 

 Uwag nie zgłoszono.  

 

Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miasta. 

4. Powołanie Komisji Uchwał. 

5. Wnioski obywatelskie. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r.  

(druk nr 58/25 z dnia 12.05.2025 r.). 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r. 

(druk nr 59/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

7a.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r.  

(druk nr 62/25 z dnia 21.05.2025 r.).  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 60/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zduńskowolskiemu (druk nr 44/25 z dnia 07.05.2025 r.). 

9a.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia spółki z ograniczoną  odpowiedzialnością 

pod firmą Zduński Sport spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 61/25 z dnia 

20.05.2025 r.). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim w Zduńskiej Woli (druk nr 47/25 

z dnia 12.05.2025 r.). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Miasta Zduńska Wola 

(druk nr 49/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

12.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na terenie Miasta Zduńska Wola 

(druk nr 57/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 

50/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 

51/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 

54/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 

52/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 

53/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 

55/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego 

trybu zawarcia umowy użytkowania nieruchomości gruntowej na czas nieoznaczony (druk nr 

45/25 z dnia 09.05.2025 r.). 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej na rzecz współużytkowników wieczystych (druk nr 46/25 z dnia 09.05.2025 r.). 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny 

nieruchomości niezabudowanej (druk nr 43/25 z dnia 30.04.2025 r.). 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie „Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu  

dla Miasta Zduńska Wola” (druk nr 56/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia informacji o kandydatach na ławników  

do sądów powszechnych (druk nr 48/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

24. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Zduńska Wola z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2024 

rok.  

25. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych  

od ostatniej sesji. 

26. Sprawy różne. 

27. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

28. Zakończenie obrad sesji Rady Miasta. 
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Punkt 3  

Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miasta. 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, iż protokół z XII sesji Rady 

Miasta był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz przesłany za pośrednictwem programu 

eSesja i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Przewodniczący Rady Miasta Tomasz 

Pohl zapytał, czy są do niego uwagi. 

 

  Uwag nie zgłoszono.  

  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XII sesji Rady Miasta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Kacper 

Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

 

 Protokół został przyjęty.  

  

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował, aby w skład Komisji Uchwał 

weszli: 

1) radny Wojciech Bladowski;  

2) radna Magdalena Kędzierska; 

3) radny Tomasz Siemienkowicz. 

 

Radni wyrazili zgodę na powołanie w skład Komisji Uchwał.   

 

Głosowano w sprawie: 

powołania Komisji Uchwał. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 
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NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

  

Rada Miasta powołała Komisję Uchwał w ww. składzie.  

 

Przewodniczącym Komisji Uchwał został radny Wojciech Bladowski.  

 

Punkt 5 

Wnioski obywatelskie. 

 

Pan Stanisław Janowski  w sprawie: 200 lecia Miasto Zduńska Wola. 

Sprawy różne bieżące. 

 

Punkt 6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r.  

(druk nr 58/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Z uwagi na brak Przewodniczącej i Zastępcy Przewodniczącej, członek Komisji Rodziny  

i Spraw Społecznych radny Tomasz Siemienkowicz poinformował, że Komisja zaopiniowała 

pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r.  

(druk nr 58/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XIII/165/25 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola 

na 2025 r. 
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Punkt 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r. 

(druk nr 59/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r. 

(druk nr 59/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XIII/166/25 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola 

na 2025 r. 

 

Punkt 7a 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r. 

(druk nr 62/25 z dnia 21.05.2025 r.).  

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r.  

(druk nr 62/25 z dnia 21.05.2025 r.).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XIII/167/25 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola 

na 2025 r. 

 

Punkt 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 60/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 60/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XIII/168/25 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola. 
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Punkt 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zduńskowolskiemu (druk nr 44/25 z dnia 07.05.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zduńskowolskiemu (druk nr 44/25 z dnia 07.05.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XIII/169/25 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Zduńskowolskiemu. 

 

Punkt 9a 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia spółki z ograniczoną  odpowiedzialnością 

pod firmą Zduński Sport spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 61/25 z dnia 

20.05.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 
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poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie utworzenia spółki z ograniczoną  odpowiedzialnością pod 

firmą Zduński Sport spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 61/25 z dnia 20.05.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

PRZECIW (5) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XIII/170/25 w sprawie utworzenia spółki z ograniczoną  

odpowiedzialnością pod firmą Zduński Sport spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

 

Punkt 10 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim w Zduńskiej Woli (druk nr 47/25 

z dnia 12.05.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej wysokości 

opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim w Zduńskiej Woli (druk nr 47/25 z dnia 

12.05.2025 r.). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XIII/171/25 w sprawie wysokości opłaty za pobyt oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim w Zduńskiej Woli. 

 

Punkt 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Miasta Zduńska 

Wola (druk nr 49/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 W punkcie głos zabrał radny Jacek Krata.   

 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Miasta Zduńska Wola  

(druk nr 49/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Marcin Rybka, Adam Synowiec 
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Rada Miasta podjęła uchwałę nr XIII/172/25 w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Miasta 

Zduńska Wola. 

 

Punkt 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na terenie Miasta Zduńska 

Wola (druk nr 57/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na terenie Miasta Zduńska Wola  

(druk nr 57/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XIII/173/25 w sprawie nadania nazwy rondu na terenie 

Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 50/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 50/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XIII/174/25 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej.  

 

Punkt 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 51/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 51/25 z dnia 12.05.2025 r.). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XIII/175/25 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej.  

 

Punkt 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 54/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 54/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XIII/176/25 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej.  
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Punkt 16 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 52/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto. 

  

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 52/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XIII/177/25 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej.  

 

Punkt 17 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 53/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
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Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 53/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, 

Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XIII/178/25 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej.  

 

Punkt 18 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 55/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 55/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 
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Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, 

Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XIII/179/25 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej.  

 

Punkt 19 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego 

trybu zawarcia umowy użytkowania nieruchomości gruntowej na czas nieoznaczony  

(druk nr 45/25 z dnia 09.05.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu 

zawarcia umowy użytkowania nieruchomości gruntowej na czas nieoznaczony (druk nr 45/25 z dnia 

09.05.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XIII/180/25 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  

od przetargowego trybu zawarcia umowy użytkowania nieruchomości gruntowej na czas 

nieoznaczony. 
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Punkt 20  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej na rzecz współużytkowników wieczystych (druk nr 46/25 z dnia 09.05.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl  poinformował, że projekt uchwały bez 

anonimizacji był przekazany radnym za pośrednictwem Informatora eSesji. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej  

na rzecz współużytkowników wieczystych (druk nr 46/25 z dnia 09.05.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XIII/181/25 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej na rzecz współużytkowników wieczystych. 

 

Punkt 21 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny 

nieruchomości niezabudowanej (druk nr 43/25 z dnia 30.04.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.   

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny 

nieruchomości niezabudowanej (druk nr 43/25 z dnia 30.04.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XIII/182/25 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze 

darowizny nieruchomości niezabudowanej. 

 

Punkt 22 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie „Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu  

dla Miasta Zduńska Wola” (druk nr 56/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie „Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu  

dla Miasta Zduńska Wola” (druk nr 56/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wojciech Bladowski, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata 

Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia 

Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XIII/183/25 w sprawie „Miejskiego Planu Adaptacji do 

zmian klimatu dla Miasta Zduńska Wola”. 

 

Punkt 23 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia informacji o kandydatach na ławników  

do sądów powszechnych (druk nr 48/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.    

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia informacji o kandydatach na ławników  

do sądów powszechnych (druk nr 48/25 z dnia 12.05.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XIII/184/25 w sprawie zasięgnięcia informacji o kandydatach 

na ławników do sądów powszechnych.  
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Punkt 24 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Zduńska Wola z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2024 

rok.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zapoznała się z ww. sprawozdanie nie wnosząc uwag. 

 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. sprawozdaniem nie wnosząc uwag. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

 Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Zduńska Wola 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za 2024 rok nie wnosząc uwag.  

 

Punkt 25 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych  

od ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, iż informacja Prezydenta Miasta 

o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji została przesłana za pośrednictwem Informatora  

w programie eSesja. 

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

Punkt 26 

Sprawy różne. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że kolejna sesja zaplanowana jest 

na 26 czerwca br.   

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że radny Adam Synowiec z dniem 

11 maja 2025 r. złożył rezygnację z członkostwa w Klubie Radnych Prawo i Sprawiedliwość  

i obecnie jest radnym niezależnym.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że za pośrednictwem programu 

eSesja radni otrzymali: 

1) informację o stanie i strukturze bezrobocia za miesiąc kwiecień 2025 r.; 

2) pismo Nadleśniczego Nadleśnictwa Kolumna Michała Falkowskiego z dnia 29 kwietnia 2025 r., 

znak: Z.0311.2.2025 dot. informacji o działalności nadleśnictwa Kolumna; 

3) opinię RIO w sprawie sprawozdania Prezydenta Miasta Zduńska Wola z wykonania budżetu 

 za 2024 rok Uchwała Nr V/57/2025 RIO z 23 kwietnia 2025 r.; 

4) pismo Prezydenta Miasta Zduńska Wola Konrada Pokory z dnia 13 maja 2025 r. znak: 

PKiAM.605.1.2025 w sprawie przekazania wyników konsultacji społecznych; 

5) pismo Prezydenta Miasta Konrada Pokory z dnia 11 kwietnia 2025 r.,  

znak: IT.7021.2.19.2025.KP dot. zmiany kategorii dróg powiatowych w gminie.  
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Radny Jacek Krata zwrócił się z zapytaniem o inwestycję na ul. Wrzosowej.  

 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że jeżeli chodzi o ul. Wrzosową  

to kończona jest dokumentacja projektowa, przeprowadzone zostały konsultacje społeczne,  

następnie poszukiwane będą środki, aby rozpocząć inwestycję.  

 

Radny Jacek Krata zapytał, co z poprzednim projektem sporządzonym dla ul. Wrzosowej. Radny 

zapytał, czy na ul. Wrzosowej przewidziana jest ścieżka pieszo-rowerowa.  

 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk przekazał, że na ul. Wrzosową wcześniej nie było 

projektu, w części na wniosek Mieszkańców będzie to ulica jednokierunkowa, ale będzie w niej 

ścieżka pieszo-rowerowa.  

 

Radny Jacek Krata zapytał co dalej z ul. Strzelecką? 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk wyjaśnił, że opracowana jest dokumentacja wraz 

z pozwoleniami na ul. Strzelecką, Szpakową i Brzozową. Mowa tu o tych trzech ulicach, bo niektóre 

rozwiązania są wspólne. Planuje się rozpoczęcie tej inwestycji w najbliższym czasie.  

 

Radny Jacek Krata zapytał, czy dokumentacja pozostaje bez zmian, w porównaniu do planów 

przedstawionych Mieszkańcom podczas konsultacji.  

 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że dokumentacja pozostaje bez 

zmian. Dokumentacja pozostaje do wglądu w Biurze Inwestycji.  

 

Radny Jacek Krata zapytał o utrzymanie zieleni na ul. Pomorskiej, kto za nie odpowiada?  

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk przekazał, że na ul. Pomorskiej utrzymaniem 

zieleni najczęściej zajmują się osoby odrabiające długi na opłatach czynszowych lub z prac 

interwencyjnych. Na ul. Pomorskiej jest 6 budynków, Miasto jest właścicielem 5, 7, 9, 12, 13 i 23.  

 

Radny Jacek Krata rozdał zdjęcia, które obrazują wykonanie prac porządkowych na  

ul. Pomorskiej (zdjęcie, stanowią załącznik do protokołu).  

 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że zwrócona zostanie uwaga na 

jakość wykonywanej pracy, niezależnie czy koszenia dokonywała firma, czy osoby odrabiające długi 

na czynszu. 

 

Radny Wojciech Bladowski zwrócił uwagę, na to, że tą ulicą chodzą również mieszkańcy innych 

części Miasta oraz, że należy dokonywać odbioru prac.  

 

Prezydent Miasta Konrad Pokora odniósł się do poruszanych tematów.  

 

Głos w sprawie zabrali: radny Jacek Krata, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

Poruszony został również temat płacenia czynszów przez mieszkańców zasobów TBS 

„Złotnicki”.  

 

Radny Jacek Krata zaproponował wprowadzenie dokumentacji zdjęciowej na potrzeby wynajmu 

mieszkań w zasobach TBS „Złotnicki” przed i po wprowadzeniu się przez najemcę.  
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Radna Zenobia Radwańska, w imieniu Mieszkańców, podziękowała za ustawienie wiaty 

przystankowej na Osiedlu Południe.  

 

Radny Wojciech Bladowski zabrał głos w sprawie odnowienia witaczy do Miasta, proszą  

o to Mieszkańcy.  

 

Radny Jacek Krata podziękował, za to że będzie zrealizowana interpelacja z ostatniej sesji  

i na placu zabaw na Osiedlu 1000-lecia będą posadzone drzewa. Radny dopytał jakie to będą drzewa.  

 

Odpowiedzi udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora.  

 

Głos w sprawie poruszania spraw przez radnych zabrał radny Andrzej Dutkiewicz.  

 

Radny Piotr Pacelt zabrał głos w sprawie ustawienia przyczepy z reklamą na ul. Łaskiej  

na skrzyżowaniu z ul. Orione, przez co nie było odpowiedniej widoczności.   

 

Punkt 27 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz  interpelacja w sprawie: placu zabaw PP nr 4  

na ul. Żeromskiego.  

Jakie urządzenia są wyłączone z użytkowania  

i dlaczego?  

Kiedy Państwo planują remont urządzeń oraz/lub 

wykonanie nowego placu zabaw. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz  interpelacja w sprawie: wiat przystankowych  

na ulicy Jodłowej/Akacjowej.  

W imieniu Mieszkańców Osiedla Nowe Miasto 

prosimy o postawienie wiaty przystankowej  

na ulicy Jodłowej ze skrzyżowaniem Akacjowej. 

 

Radny Jacek Krata  interpelacja w sprawie: budowy chodnika ulica 

Pomorska – ulica Szadkowska (zdjęcie chodnika 

w załączeniu).  

 

Radny Jacek Krata  interpelacja w sprawie: zamontowania 

spowalniaczy drogowych ulica Wilcza. 

 

Prezydent Miasta Konrad Pokora poprosił o wskazanie lokalizacji progów zwalniających  

na ul. Wilczej.  

 

Radny Jacek Krata zapewnił, że przekaże taką informację na kolejnej sesji.  

 

Radny Jacek Krata  interpelacja w sprawie: zamontowania progu 

zwalniającego ulica Hetmańska.   

 

Radny Jacek Krata  interpelacja w sprawie: umieszczenia flagi 

obcego państwa na terenie Powiatowego 

Międzyszkolnego Ośrodka Sportu w Zduńskiej 

Woli. Proszę podać przepis prawny który 
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umożliwia takie działanie oraz wskazać osobę 

odpowiedzialną za zaistniałą sytuację. 

 

Radna Agnieszka Jaśkiewicz  wniosek w sprawie: postawienia na terenie 

Osiedla Karsznice pojemnika na tekstylia 

nienadające się do przekazania na PCK. 

Ustawienie pojemnika 1x w miesiącu  

(ew. 1x na dwa) spełni oczekiwania 

mieszkańców osiedla, a może rozszerzyć  

to działanie na wszystkie osiedla Zd. Woli.   

 

Radna Agnieszka Jaśkiewicz  wniosek w sprawie: ustawienia na osiedlu 

Karsznice drugiej deszczownicy (pierwsza jest 

przy filii DK) w parku na Placu Zwycięstwa.  

Zbliża się okres wysokich temperatur, warto 

więc już teraz zadbać o komfort osób starszych, 

które korzystają z ławeczek w parku. 

  

 Radna Agnieszka Jaśkiewicz zapytała również o gazony na ul. Grunwaldzkiej.  

 

 Radny Andrzej Dutkiewicz odniósł się do odpowiedzi na interpelacje, m.in. o zadaszenie 

placu zabaw na Kępinie.  

 

 Radny Andrzej Dutkiewicz zabrał głos również w sprawie parkowania przy zbiorniku Kępina, 

czy przewidywane są kontrole Straży Miejskiej?  

 

Radny Andrzej Dutkiewicz  zapytanie w sprawie: jaki jest wstępny kosztorys 

wybudowania strzelnicy przy ulicy Łaskiej 90. 

 

Radny Andrzej Dutkiewicz  zapytanie w sprawie: projektu wykonania 

przebudowy bieżni lekkoatletycznej. Proszę  

o szacunkowy koszt tej naprawy. 

Radny Andrzej Dutkiewicz  zapytanie w sprawie: czy istnieją programy 

dopłat do termomodernizacji bloków które 

podłączą się do CO na terenie osiedla Karsznice.   

Radny Andrzej Dutkiewicz  zapytanie w sprawie: proszę o informację czy 

istnieją programy dopłat dla mieszkańców 

bloków osiedla Karsznice, którzy chcą się 

podłączyć do CO.  

Radny Andrzej Dutkiewicz zapytał również o powstanie klasy zerowej w Szkole 

Podstawowej nr 13 oraz co z opiekunem, który jeżeli nie będzie tej klasy to nie będzie miał godzin? 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz  interpelacja w sprawie: naprawy nawierzchni 

drogi osiedlowej Kalinowej od ul. Świerkowej 

do Kosodrzewiny i Leśnej.  

Proszę o informację kiedy była naprawiana 

nawierzchnia, w jakim stopniu na przestrzeni lat 

oraz kiedy Państwo podejmą kolejne działania  

i w jakim zakresie.  



25 

 

Obecny stan drogi zagraża bezpieczeństwu  

i utrudnia codzienne funkcjonowanie. 

  

 Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował, że wzdłuż ul. Zduńskiej powstaną nowe 

miejsca parkingowe, a Straż Miejska będzie zwracać większą uwagę na sposób parkowania przy 

zbiorniku. Z wędkarzami również prowadzone były rozmowy.  

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora odniósł się również do zadaszenia placu zabaw, konieczne 

byłoby pozwolenie wykonawcy, ponieważ jest on jeszcze na gwarancji, pomysł jest do rozważenia, 

należy zwrócić jednak uwagę na to, że jest to teren otwarty i tam dość mocno wieje, więc nie wiadomo 

jak takie zadaszenie zachowywałoby się podczas silnych wiatrów.  

 

 Radny Jacek Krata zapytał o uszkodzone mienie na placu zabaw na Osiedlu 1000-lecia, kiedy 

zostanie naprawione? 

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował, że wniosek został skierowany  

do ubezpieczyciela, a urządzenie zostanie naprawione.  

 

Punkt 28 

Zakończenie obrad sesji Rady Miasta. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zakończył obrady XIII sesji Rady Miasta                    

wypowiadając formułę „Zamykam sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 
 

 Przewodniczący Rady 

 

Tomasz Pohl 
 

Protokołowała: 

Joanna Książyk 


